
PROTOKOLL fört vid sammanträde i Djurgårdens 
Idrottsförenings huvudstyrelse på 

Stadion den 4 april 1949.

Närvarande: S. Larsson, K.E. Nordlund, G. Rinman, Å. Dunér, B. Garpe, 
E. Extergren, K. Liliequist.

§ 1. Ordf. Larsson öppnade sammanträdet kl. 17.35.

§ 2. Protokoll från styrelsens sammanträde den 28/3 upplästes och 

justerades.

§ 5. Ordf. framlade en avskrift på det mellan Stockholms Stads 

Idrottsstyrelse och Djurgårdens IF upprättade avtalet ang. 

Hammarbybacken av den 29/1/47. Efter diskussion om hur några 

av avtalets paragrafer skulle tolkas, bl.a. avseende skatten 

för det upplåtna området, beslöts att lägga avskriften 

till handlingarna.

§4. Brottningsektionens inbjudan till huvudstyrelsen att närvara 

vid årsfesten den 8/4 i klubblokalen Döbelnsgat. 97 notifierades 

och beslöts att Dunér och Rinman skulle närvara.

§ 5. Skidsektionens representant A. Kemmlert meddelade, att sektionen 

vid styrelsesammanträde kommit till det resultatet, att tiden 

var för långt framskriden för att det skulle kunna vara motiverat 

att lägga in ansökan om SM i backhoppning 1951. Sedan Kemmlert 

ytterligare redogjort för skälen för skidsektionens be

tänkligheter i frågan, beslöts dock på förslag av ordf. Larson 

att DIF inte omedelbart skulle släppa tanken på att ansöka om 

nämnda tävling. Vidare beslöts att kalla hela skidsektions

styrelsen till sammanträde med huvudstyrelsen den 11/4 kl. 18.30, 

då alla aktuella handlingar, nödvändiga för belysning av alla 

arrangemangsproblem, skulle föreligga. Ordf. åtog sig att kon 
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takta olika stadens representanter såsom Carl-Albert Andersson, 

Berglund och Thor.

Kemmlert åtog sig att kalla skidsektionens styrelse till ovan

nämnda sammanträde den 11/4.

§ 6. Handbollssektionen meddelade pr telefon, att ingen represen

tant hade tillfälle infinna sig i enlighet med kallelse och 

beslöts att sektionen skulle kallas till nytt sammanträde med 

huvudstyrelsen den 11/4.

§ 7. Då intet annat förelåg avslutade ordf. sammanträdet kl. 18.50.


